
 1 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

Készült:   Domony Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. február 18.-án 

megtartott közmeghallgatáson. 

 

Helye:  Huszárik Zoltán Művelődési ház 

Domony, Fő út 89. 

 

Jelen vannak: jelenléti ív szerint 

 

Tantó Viktor polgármester: 

Köszönti testületi ülésen megjelent képviselőket, vendégeket! Megállapítja, hogy a képviselő-

testület határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő képviselőből 5 fő jelen van. Ismerteti a 

napirendi pontokat, kéri annak elfogadását. A képviselő-testület tagjai az elhangzottakat 

megtárgyalta, a napirendet 5 igen szavazattal az alábbiak szerint fogadták el. 

 

Napirendi pontok: 

1.) A község közbiztonsági helyzetének megbeszélése. 

2.) Fogorvosi ellátás szerződésének átalakítása 
 

1.Napirend 

A község közbiztonsági helyzetének megbeszélése. 
 

Tantó Viktor polgármester: 

Átadta a szót Gódor Ferenc rendőr alezredes Úr részére, aki az Aszódi őrsparancsnok. 

 

Gódor Ferenc alezredes: 

Statisztikai adatok ismertetésével kezdte a beszámolót. Elmondta, hogy 2017. évben összesen 52 

bűncselekmény, míg 2018.-ban 70 bűncselekmény történt Domony közigazgatási területén. A 

bűncselekmények kétharmada vagyon elleni.  

2019. januárjában 10 bűncselekmény történt. A rendőrök itt vannak a község területén, de a 

bűncselekmények megelőzése nem csak a rendőrök feladata.  

A másik probléma, hogy az emberek nem mondják el amit tudnak a bűncselekményekkel 

kapcsolatban, nem tanúskodnak! Kéri, hogy szóljanak az emberek a rendőrségnek, ha valami 

szokatlant tapasztalnak például idegen autók közlekednek, vagy idegenek sétálgatnak a faluban. 

A helyiek követik el a bűncselekmények nagy részét. A térfigyelő kamera rendszer nagyon 

hasznos lenne, kiegészítve a polgárőrséggel! Domonyba három helyen lehet bejönni, illetve 

kimenni. Ahol van kamerarendszer, megszűnnek a bűncselekmények!  

Javasolja a lakóházakba a csendes riasztó beszerelését, mivel nem védjük a tulajdonunkat eléggé. 

Bűncselekmények elkövetőit fel lehet jelenteni az állampolgároknak, mert nem jó a látencia. 

 

Békési Gáborné lakos: 

Egyetért a kamerák felszerelésével. Kérdése, meddig lehet feltartóztatni a bűnözőt? 

 

Gódor Ferenc alezredes: 

Attól függ a jogos védelmi helyzet áll e fent, például éjszaka és lezárt lakásba megy be a bűnöző! 

 

Grósz Kornélné lakos: 

Félnek nyilatkozni az emberek. Például hamar kiengedik az elfogott bűnözőket. 
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Gódor Ferenc alezredes: 

Sokszor el kell engedni a tolvajt az eljárási jog alapján.  

 

Mikus Pál lakos: 

Hogyan kezeli a rendőrség bűnügyi helyzetet, mit tesz a rendőrség? 

 

Gódor Ferenc alezredes: 

Vannak folyamatban nyomozati cselekmények, többletszolgálat lesz Domonyban. Közlekedési 

akciók is vannak, mivel a rossz autókat ki kell szűrni, mert nagy részt a rossz fiúk járnak 

műszakilag hibás gépkocsikkal. Nincs mezőőr, és kevés a rendőr is, de ettől függetlenül ne 

önbíráskodjanak az emberek. 

 

Deszk József lakos: 

Külterületi ingatlanok megvédésére hívta fel a figyelmet, továbbá az Iklad-Domony közötti 

egyezségre, e szerint Iklad rendőrőrsöt épített, Domonynak pedig az autót kellett volna biztosítani 

a rendőrség részére! Nincs kamera, pedig ez volt az ígéret! 

 

Radics Attila lakos: 

Megy a kábítószerezés évek óta, meg kellene állítani! 

 

Gódor Ferenc alezredes: 

Van, aki fogyasztja, van aki terjeszti. 

 

Egy hölgy közbeszólt: 

Katonai ügyészségnek fog szólni, mert szerinte a rendőrök fedezik a bűnözőket. 

 

Gódor Ferenc alezredes: 

A Gödöllői Rendőrkapitányság nevében kikéri a gyanúsítást, a Gödöllői Rendőrkapitányság 

területén nincs korrupt rendőr. 

 

Piroska László lakos: 

Temető mellett lakik, látta a zsákkal az embert a lopott holmival. Úgy hallotta nincs a 

rendőrségnek üzemanyagra pénze. Dílereknek sok pénze van, ő adófizető ember. 

 

Tantó Viktor polgármester: 

A ravatalozó épületénél van kamera, de az elsősorban a temető területét látja. 

 

Faska Zoltán lakos: 

Sokszor elhangzott, hogy lesz kamerarendszer. Volt e felmérés kamera ügyben? 

 

Tantó Viktor polgármester: 

Igen 20 MFt-ba kerülne a teljes kivitelezés, egy minimális kiépítés 2,5 MFt-ba!  

 

Tantó Csabáné lakos: 

Javasolta, hogy a lakosok adják össze a kamerarendszerre a pénzt. Osszák vissza a pénzt 

családonként 5,000,-Ft-ba kerülne! 

 

Tantó Viktor polgármester: 

Meg akarta várni a most megjelenő újságot és abban szeretett volna írni a témáról. 

 

Valentinyi Pál lakos: 

A facebookra is fel lehetett volna tenni a javaslatot. Van a facebooknak is ereje. Ezt a témát a 
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Hajrá Domony facebook csoporton belül is megbeszélik.  

Miért nincsenek cikkek feltéve a Domonyi honlapra? 

A domonyi honlapon is kommunikálni kellene a témában! 

 

Pauló Pál GÜB elnök: 

Ő is javasolja a közösség fogjon össze.  

 

/Kisebb vita alakult ki Valentinyi Pál és Pauló Pál között a facebook használatával kapcsolatban/ 

 

Tantó Viktor polgármester: 

Átadta a szót az ülésen jelen lévő ügyvédnek: 

 

Dr. Szekeres Judit ügyvéd: 

Összefogásra van szükség a kamerarendszer kiépítéséhez. 

Kamerarendszer kell a saját portán is, de lehet riasztó rendszert is, illetve mozgás érzékelő lámpát 

felszerelni lehet, kutyát is érdemes tartani. Idegen rendszámokat is fel lehet írni, segít a 

bűncselekmények felderítésénél. 

Polgárőr egyesület is jó lenne, minimum 10 ember kell a megalakuláshoz, de ez önkéntes dolog. 

Ezt követően a jogos védelmi helyzetről fejtette ki véleményét.  

 

Horváth Gyula lakos:  

Ő 12 éve látta, hogy ez lesz, be fog következni a jelenlegi állapot. Mivel 2017.-ben megjelent a 

drogfogyasztás Domonyban. Ekkor összehívott egy fórumot, mint akkori képviselő. 

Drogprevenciós programot indítottak, de nem kaptak pénzt a képviselő-testülettől a 

megvalósításhoz. Parlament elé kell terjeszteni a drogprevenciót! 

 

Tantó Viktor polgármester: 

Mivel többekben megfogalmazódott a polgárőrség alapításának igénye, ezért ígéretet tett, hogy 

támogatni fogja a kezdeményezést, továbbá kérte a jelenlévők közül azokat, akik részt 

szeretnének venni a polgárőrség munkájában a jegyzőnél jelentkezzenek az ülés végén és adják 

meg elérhetőségüket. 

 

2.) Napirend 

Fogorvosi ellátás szerződésének átalakítása 
 

Tantó Viktor polgármester: 

Ismerette a megjelentekkel, hogy a fogorvosi ellátás vonatkozásában változások lesznek. Ennek 

oka, hogy Dr. Masznyik Ildikó fogorvos visszaadta a praxis jogát és e miatt új fogorvossal kell 

szerződni a fogorvosi ellátás érdekében. A fogorvosi ellátást a jövőben az Aszód 2. számú vegyes 

fogorvosi alapellátási körzetben fogják ellátni Dr. Sana Yousef Farhat egyéni vállalkozó 

(székhely:2170 Aszód, Baross tér 7/a.) közreműködésével.  

Az ellátás biztosítása érdekében Aszód Város Önkormányzatával, Domony Község 

Önkormányzatának szerződést kell kötnie, ehhez kéri a fentiek szerint a képviselő-testület 

hozzájárulását. A képviselő-testület az elhangzottakat megtárgyalta és 5 igen egyhangú 

szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

8/2019. (01. 18.) sz. ÖKT határozat 

 

1. Domony Község Önkormányzat Képviselő-testülete az egészségügyi alapellátásról szóló 

2015. évi CXXIII. törvény 6.§ (1) bekezdésében meghatározott kötelezettségének eleget 

téve az Aszód II. számú vegyes fogorvosi alapellátási körzetre vonatkozóan jóváhagyja az 
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Aszód város Önkormányzatával kötendő megállapodást a határozat melléklete szerinti 

tartalommal. 

2. Domony község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy 

Aszód város Önkormányzatával a Megállapodást aláírja. 

 

 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

A közmeghallgatást több hozzászólás hiányában bezárja. 

 

 

K.m.f. 

 

 

Tantó Viktor 

polgármester 

dr. Barcsai Antal 

Jegyző 

 

 

Jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

jegyzőkönyv hitelesítő  

 


